

Guangren Elementary School

Grade 5 Newsletter Week 2: September 2nd - September 6th, 2024

光仁國小ESL雙語班週報 - 5年級 第一學期第二週 九月二日 -九月六日

Contents:

內容

- 1. Our Grade 5 Team
- 2. Homework Announcements
- 3. Upcoming Dates

- 1. 我們的五年級教學團隊
- 2. 功課公告
- 3. 重要日期



我們的5年級教學團隊

My name is Craig Ravenscroft, or Mr. Raven from Ottawa, Canada. I am happy to be teaching grades five and six this year. As a dedicated Elementary school teacher with experience in developing engaging lesson plans and curriculums, I aim to bring my passion for education and my years of teaching experience to the forefront in making a positive contribution to my students' lives. My experience ranges from early education with effective classroom management techniques, to elementary and junior high school across subjects ranging from geography, math, and science to English, art, and computer proficiency. I leverage strong communication, creativity, and motivational skills to accelerate student learning. Living in Taiwan has taught me the value of cultural differences and I love sharing my background and perspectives with my students and hearing their views as we learn about the world around us together.

我的名字是Craig Ravenscroft,或是來自加拿大渥太華的Mr.Raven。今年我很榮幸教導五與六年級。作為一位發展有趣的計畫與課程且經驗豐富盡職的國小老師。我的目標是用我的教育熱誠與我多年的教學經驗帶來到此重要的地位,帶給學生生活上良好的貢獻。我的經歷由有效班級管理的學前教育到國小與國中跨科目從地理,數學,科學,英語,美術,與電腦。我利用有效溝通,創意,激勵技巧去增強學生學習。住在台灣教導我許多文化上的差異且我也愛與我的學生分享我的背景與觀點,並一起了解世界時同時聽取他們的觀點。



我們的5年級教學團隊

Hello, parents! My name is Michael McCachren and I am from North Carolina, USA. I will be teaching Grade 5 (Ren and Ai) at GuangRen Elementary this year. I am excited to get to know your children and teach them English interestingly and dynamically, while at the same time teaching and modelling life skills that will help them throughout their entire lives. I had many Taiwanese friends in college, and they were my first experience with the charming people of Taiwan. I love the food and culture of Taiwan, especially the night markets. I also really enjoy learning Chinese and hope to be close to fluent one day. I am looking forward to teaching your children and helping to mould them into the responsible, respectful, and successful global citizens we know they will become.

家長們好!我的名字是Michael McCachren,來自美國北卡羅來納。今年我將在光仁小學教五年級(仁和愛)。我很高興能夠了解您的孩子,並以有趣和動態地教他們英語,同時教導和模範生活技能將有助於他們的一生。我在大學裡有很多台灣朋友,他們是我第一次接觸到很棒的台灣人。我喜歡台灣的美食和文化,尤其是夜市。我也非常喜歡學習中文,期望有一天能流利的對話。我期待教育您的孩子,幫助他們並成為負有責任、受人尊重和成功的全球公民。



我們的5年級教學團隊

Hello and welcome! My name is Lazie Ndlovu, and I am thrilled to be your child's ESL teacher this year for the Grade 5 Ren and Ai classes. Originally from South Africa, I have had the pleasure of living in Taiwan for the past four years. I am excited to bring my diverse experiences and passion for language learning to our classroom. My goal is to create a supportive, fun and engaging environment where each student feels confident and enthusiastic about improving their English skills. I look forward to partnering with you to help your child achieve their best this year. If you have any questions or need assistance, please don't hesitate to reach out.

您好和歡迎!我的名字是Lazie Ndlovu,而我非常高興今年是您孩子的ESL老師,我將教導五年級的仁與愛班。我來自南非,過去四年很高興在台灣生活。很高興能將我豐富的經驗和對語言學習的熱情帶到我們的課堂。我的目標是創造一個支持性、有趣和有吸引力的環境,讓每個學生對提高英語技能充滿信心和熱情。我期待與您合作,幫助您的孩子今年取得最好的成績。如果您有任何疑問或需要協助,請不要猶豫並與我聯繫。



我們的5年級教學團隊

Hello my name is Ms. Soo Lum. I'm happy to be back with the elementary programs as Vice Principal. I'm coming to Taiwan from Toronto, Canada, and finding that Taiwan is still as beautiful every time I return. I have been with this program since the beginning in 2016. Being a lifelong learner, I think I will always find myself asking questions to find out more about Taiwan. If you see me around, I'm happy if you share interesting places and things I should try here. I'm also trying my best to learn better grammar in Mandarin, especially useful local phrases. If you share a new useful phrase in Mandarin with me, it will absolutely make my day. I am glad to be back at Guangren Elementary, supporting our staff and students again!

你好,我的名字是 Mr.Soo Lum。 我很高興能以副校長的身份重返小學課程。 我從加拿大多倫多來台灣,每次回來都發現台灣還是那麼美麗。 我從 2016 年初 就開始參與這個課程。作為一個終身學習者,我想我總是會發現自己提出問題來 更多地了解台灣。作為一個終身學習者,我想我總是會發現自己提出問題來更多 地了解台灣。如果你在看到我,若你分享有趣的地方和我應該在這裡嘗試的事情 ,我會很高興。我也在盡力學習更好的中文語法,尤其是有用的當地語彙。如果 您與我分享一個新的有用的中文語彙,那絕對會讓我高興。 我很高興回到光仁小 學,再次支持我們的教職員工和學生!



Homework Announcements 回家作業

During week 3, students will begin their weekly and weekend homework. Students will receive QR codes to access this homework.

This week we would like you to prepare for week 3 by getting your Raz-Kids account set up:

RAZ-KIDS PASSWORDS:



RAZ-KIDS 密碼

Please look on the back page of the homework book to find your child's confidential password to use for access. Remove the paper and keep it somewhere safe. Do not leave it in the homework book. Students should not share passwords.



於第3週,學生會開始他們的平日與周末功課。 學生會拿到QR碼來寫功課。

這週我們希望您設定 Raz-Kids 帳戶,為第三週做好準備:

請翻閱作業本背面來找到孩童的密碼來使用。拿下並放置於安全的地方。勿遺留在作業本上。學生勿分享帳密。

Upcoming Dates 重要日期

Parents Day : September 7th

Moon Festival Holiday: September 17th

National Day Holiday: October 10th

家長日:9月7號 中秋節:9月17號 雙十節:10月10號

